
Voorzitter,

Dankuwel dat ik hier vanavond even het woord mag hebben. Mijn naam is John van Heteren en ik 
ben nu 7 jaar voorzitter van Zwem- en Polovereniging Door Water Fit. Ik had hier uiteraard liever niet 
gestaan vanavond, maar ik sta hier omdat ik, en de leden van DWF, onszelf zorgen maken over de 
perikelen rondom het door ons zo geliefde en noodzakelijke zwembad. Maar, daarnaast maak ik 
mijzelf ook zorgen over de breedtesport in Sliedrecht in zijn algemeenheid.

Ik sta hier vandaag dan ook met 1 belangrijke boodschap namens mijn vereniging. Het verleden 
kunnen we niet meer veranderen, maar we kunnen de toekomst wel kleur geven met elkaar. En in 
Sliedrecht, een dorp gelegen aan de Merwede, hoort daar een goed zwembad bij.

Maar daarnaast sta ik hier ook met een belangrijke vraag namens mijzelf als sportbestuurder; hoe 
belangrijk is sport voor de gemeente Sliedrecht? En dan met name de breedtesport?

We zien het al jaren gebeuren dat gemeentelijke sportaccommodaties achteruit gaan. De 
voetbalvereniging wacht al jaren op een nieuw complex, sporthallen zijn verouderd en investeringen 
in de onderhoud van het zwembad zijn jarenlang met opzet opgeschort en enkel bij het noodzakelijke
gebleven waarvan we de laatste jaren dan ook veelvuldig de gevolgen gezien hebben. Ik vraag mezelf 
dan ook hardop af of wij de enige zijn die het door dit soort zaken niet zo gek vinden dat de 
bezoekersaantallen van bijvoorbeeld het zwembad teruglopen en dat de sportparticipatie in 
Sliedrecht achter blijft op het landelijk gemiddelde. Kloppen de cijfers in het behoefteonderzoek naar 
zwembadwater wel? Of zijn deze cijfers door de jaren heen juist vertekend geraakt?

Zoals aan het begin van mijn betoog gezegd, kunnen wij het verleden niet meer veranderen. Maar wij
kunnen er met zijn allen wel voor zorgen dat Sliedrecht in de toekomst nog mooier wordt en dat we 
er alles aan doen om de sportparticipatie en gemeenschapszin in Sliedrecht in de toekomst hoger te 
krijgen. Door het steunen van vrijwilligers en sportverenigingen te helpen en te faciliteren in hun 
behoeften kunnen wij het tij keren in Sliedrecht en ervoor zorgen dat we niet koppie onder gaan.

Het sluiten van het zwembad zal dan ook de druppel betekenen voor de zwemlessen van ruim 1300 
kinderen en zal DWF, een vereniging met een rijke historie en inmiddels ongeveer 200 leden ook zijn 
Waterloo laten vinden. Maar dat niet alleen, hierdoor zal de breedtesport in Sliedrecht het ook nog 
lastiger krijgen en zullen hardwerkende vrijwilligers een enorme teleurstelling te voortduren krijgen 
waardoor zij mogelijk ook zullen stoppen met het doen van vrijwilligerswerk.

Laten we het niet zover laten komen, het huidige zwembad open houden zolang dit nog nodig is, en 
kijken naar de toekomst. Een toekomst met een prachtig nieuw en energiezuinig zwembad, met 
prachtige sportvoorzieningen en een Sliedrecht waarin iedereen zich thuis voelt om te wonen, 
werken, sporten en recreëren. En laten we dan ook snel beginnen met het uitwerken van plannen 
voor een nieuw zwembad, zodat we tevens de exploitatiekosten en bijdrage vanuit de gemeente 
weer omlaag kunnen brengen. Wij zijn uitermate bereid om mee te denken en mee te werken aan de 
plannen rondom een nieuw en energiezuinig zwembad daar wij jarenlange ervaring hebben met het 
bezoeken van zwembaden in de regio en zelfs in andere delen van het land. Wij snappen de noodzaak
voor een nieuw zwembad en zijn dan ook absoluut niet tegen de plannen voor een nieuw zwembad, 
zolang we er met zijn allen maar iets voor terugkrijgen waar wij iets mee kunnen in Sliedrecht, nu en 
in de toekomst! Wij stellen onszelf graag op als partner van de gemeente en de gemeenteraad en 
denken graag met jullie mee. Maak gebruik van onze expertise en houdt samen met ons het hoofd 
boven water, zowel in het huidige als het toekomstige zwembad. Dankuwel!


